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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 20 januari 2021   
 
Locatie: n.v.t. → middels MEET 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 

Mw. R. v.d. Geer / Buchten 
 

Dhr. W. v.d. Wauw / Born  

Dhr. J. Hermans / Buchten  
Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 

Dhr. M. Hecker / Holtum 
   Mw. N. de Vries / Holtum  

Dhr. B. Haerkens / Obbicht 

Dhr. J. Hermans / Obbicht 
 

Afg. m.k.g.  Mw. A. Widdershoven / Buchten 
  

 

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom op deze bijzonder 
wijze van overleg en pastoor Houwman spreekt vervolgens een gebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
De voorliggende agenda is akkoord.  
De agenda wordt niet aangevuld. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 18 november jl. 
Naar aanleiding van het verslag :. 
- Pagina 1 → Mw. Widdershoven wordt zowel bij de aan- als de afwezigen vermeld. Dit is reeds 

gecorrigeerd. 
- Pagina 2 → morgen, donderdag 21 januari vindt een vervolggesprek m.b.t. de evaluatie 

‘functioneren pastoor’ plaats.  
- Pagina 3 → Jan van de Geer merkt op dat de ‘Tarievenlijst 2021’ nog moeten worden 

vastgesteld.  
Algemeen → pastoor meldt dat hij een bedankje (m.b.t. de uitvaart van Go Grooten) van de 
broer van mw. Leonie Grooten heeft ontvangen. Het betreft dank aan alle vrijwilligers van 
Holtum en vraagt deze dank aan iedereen door te geven. Marthè refereert nog aan het fijne 
gesprek met Go, op de avond voor zijn overlijden.  
Het was een mooie afscheidsdienst met een eveneens mooie toespraak van de voorzitter van het 
koor. De kerk zag er heel netjes uit. 
 

Het verslag wordt vervolgens onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 6 d.d. 18 november jl. 
Punt 19. Aanhouden. Ben zegt dat hij het artikel over de Kerkbalans op de website heeft gezet.  
Punt 75. Advertenties federatieblad. Dit punt blijft vast op de lijst staan. 
Punt 79. Aangezien niemand op- of aanmerkingen heeft op de tarieven uitvaartdiensten zijn 
deze hiermee goedgekeurd. De lijst wordt op de website gepubliceerd. AF. 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Huidige coronacrisis houdt e.e.a. tegen. Aanhouden. 
Punt 87.Gesprek met Rinus Tubee. Aanhouden. Nog geen afspraak gemaakt. 
Punt 88. Er is een gesprek geweest. Pastoor heeft met Ger Theelen afgesproken dat er 
binnenkort een gesprek gepland wordt. Pastoor stuurt een datumprikker. Ben refereert aan de 
afspraak in cie. Pastoraal dat er een werkgroepje geformeerd zal worden. Pastoor merkt op dat 
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er pastorale vrijwilligers geworven moeten worden. Deze kunnen met dit onderwerp zeker aan de 
slag. Vanuit Obbicht is Lion Demarteau bereid hieraan mee te werken. 
Ben merkt op dat vooralsnog alle overleggen digitaal moeten verlopen en Jan Hermans vraag om 
van alle overleggen een verslag gemaakt moet worden. 
Punt 89. Het gesprek heeft op 1 december plaatsgevonden. Rob Bergers wil in voorkomende 
gevallen wel inspringen. AF. 
Punt 90. In Holtum heeft op 10 januari de wandeling, georganiseerd door Holtum 2.0 
plaatsgevonden. De kerk was startpunt met een 100-tal deelnemers. Met Kerstmis is deze door 
het slechte weer afgelast. De volgende wandelingen zijn gepland voor 7 februari en 7 maart. 
E.e.a.. is afhankelijk van de coronamaatregelen. 
In het Obbichtse wordt momenteel bekeken of de Willibrorduskapel in de Ecrevissestraat hiervoor 
geschikt kan worden gemaakt. 
Punt 91. Pastoor heeft de procedure doorgestuurd. AF. 
Punt 92. Jaarrooster 2021. Kan van de lijst af. AF. 
Punt 93. Docbase Begraafplaatsadministratie. Er was een overleg gepland maar door 
coronamaatregelen is dit uitgesteld. Deelnemers aan dit overleg zijn : William van de Wauw, Ger 
Theelen, Jac. Vrancken, Ben Haerkens. Marthè Hecker en Albert de Rouw . Alle parochies gaan 
hetzelfde proces in. 
Punt 94. Naar aanleiding van het overlijden van Go Grooten zal pastoor een In Memoriam 
schrijven. Dit wordt op de pagina van Holtum opgenomen. 
 
05. Cie. Pastoraal 
Afgelopen donderdag heeft de vergadering van de commissie plaatsgevonden. Er is een aantal 
beleidspunten vastgesteld. 
- Opzetten kinderen- en jongerengroep. We moeten zoeken naar mensen die willen 

meehelpen. Ouders van de communie- en vormselkinderen ? 
- Armenfonds nieuw leven inblazen. Welke groepen willen we benaderen. Hoe gaan we dit 

concreet aanpakken. Nieuwe vrijwilligers benaderen. Pastoor kijkt ook elders hoe men hier 
mee omgaat. We gaan eerst met de oorspronkelijke groep : pastoor, Ger, Jan v.d. G. en 
Marthè, bij elkaar zitten en hiervoor andere mensen benaderen die willen meewerken in de 
PCI Pastorale Caritatieve Instelling. 

- Opzetten contactgroep parochianen. Hoe kunnen we gericht parochianen in deze coronatijd 
beter benaderen.  

- Werving pastorale vrijwilligers. Er vallen her en der mensen weg, in de liturgische groepen, 
bij de gezinsmissen.  

 
- Presentatievieringen. N.a.v. de coronamaatregelen hebben pastoor en kapelaan overleg 

gehad. Kapelaan heeft de opzet van de vieringen op papier gezet. Deze zal naar de ouders 
worden gestuurd. Het federatiebestuur krijgt hiervan een kopie gestuurd.  

- Er zijn nieuwe contactformulieren voor de communie en het vormsel alsook voor de 
uitvaarten. Deze worden door pastoor en Ben van tevoren getest. 

- Het bisdom is doende met de inventarisatie van jeugd- en jongerenwerk. Pastoor en kapelaan 
zijn hiervoor onze contactpersonen.  

- De Alfacursus staat i.v.m. corona op dit moment op een laag pitje.  
- Wifi in de parochiekerken. Er zijn veel mensen niet in de gelegenheid om de missen bij te 

wonen. Pastoor refereert aan de streaming van de uitvaartdienst van Go Grooten. Dit was 
heel goed verzorgd.  
Ook is het wenselijk om bij breder gebruik van de kerken een goed wifisignaal te kunnen 
aanbieden. Het is ook een investering in de toekomst. 
In Obbicht is men nog niet zo ver. Dit geldt ook voor Buchten. Het kostenplaatje is ook 
belangrijk. Er wordt afgesproken dat pastoor en William dit onderwerp gaan bekijken. 

- Pastoor heeft gevraagd om bij iedere mis een schoon kelkdoekje te gebruiken. Algemeen → 
het is goed om binnenkort overal de liturgische kledij na te kijken. 
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06.  
07.  
08.  
09. 06. Cie. Financiën 

- Jan van de Geer meldt dat men goed op schema ligt met de financiële administratie over 
2020. Binnenkort kan er een financieel verslag over 2020 verstuurd gaan worden. Men kan 
dan vragen hierover stellen. 

- We zullen niet reageren op de brief van het bisdom over de begroting 2021. 
- De tarievenlijst 2021 wordt goedgekeurd. 

   
 07. Cie. Gebouwen en terreinen 

10. Er is een vergadering op 3 februari gepland. De vraag is of deze door kan gaan. Ben adviseert 
nogmaals om alle vergaderingen online te houden. 

11. Inzake de ontwikkelingen rond de Maatschap Jennen wordt geconstateerd dat hier niets te 
melden is. Het bisdom en Ger Theelen zijn hiermee doende. 

12.  
13. 08. Cie. P & O 

Er zijn geen bijeenkomsten geweest.  
Er zijn momenteel geen dringende zaken aan de orde. 
 
09.Andere overlegstructuren 

- Vergaderschema 2021. Iedereen is hiermee akkoord. 
Ben Haerkens zal voortaan als gespreksleider fungeren tijdens de bestuursvergaderingen. 
Ben zegt verder dat momenteel de functie-omschrijvingen die Ger Theelen heeft 
opgesteld, van pastoor, de vice-voorzitter en kerkmeesters momenteel in behandeling 
zijn. Bij de vice-voorzitter wordt het punt gespreksleider opgenomen. 

- Elke voorzitter van een commissie/werkgroep zal 1 x per jaar het functioneren van de 
werkgroep moeten evalueren. Dit hoeft niet echt formeel te gebeuren. 

- Volgende vergadering wordt de evaluatie van het functioneren van het federatiebestuur 
als agendapunt opgevoerd. 

 
10. Parochiefederatie 
 Ben zegt dat onlangs zich een kosterechtpaar heeft aangemeld om een bijdrage in onze 
federatie te leveren. Zij willen wellicht in geval van noodzakelijkheid in onze parochies inspringen. 
Pastoor heeft hierover met Ger Theelen gesproken. Ger gaat een afspraak met beiden maken. De 
vraag ligt voor of er nu in Holtum een behoefte is. Dit kan in het parochiecomité kortgesloten 
worden. 

 
11. Rondvraag + mededelingen 
Pastoor Houwman vraagt of er nog een vervolg op het overleg met dhr. van de Lee 
noodzakelijk is. Er wordt afgesproken dat dit naar de volgende vergadering gaat. 
Jac Hermans vraagt naar de folder ‘huispaaskaarsen 2021’. Jan Hermans zal de folder met de 
prijzen doorsturen. 
Jan van Geer vraagt om nogmaals het overzicht met de uitgiftedatums van het federatieblad 
door te sturen. 
Ben Haerkens zegt dat de parochiecomités 1x per jaar pastoor moeten uitnodigen voor een 
vergadering van het PC. Belangrijk is om tijdig een afspraak te maken. 
 
12.Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 21:15 uur de vergadering onder dank aan 
ieder voor zijn of haar inbreng. 
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Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
 
 
………………………………..      …………………………….. 

 
 
Vergaderschema 2021 Federatiebestuur 

 
     13 januari   –  Buchten   25 augustus - Born   
     24 februari  - Obbicht     13 oktober - Buchten  
      7 april      - Born        24 november - Obbicht  
     19 mei  - Buchten      
     30 juni       - Obbicht    
 
 


